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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

 

Protokół nr LXI/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Oświaty Kultury, Sportu i Zdrowia 

wraz z Komisją  Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

Posiedzenie w dniu 28 listopada 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:48 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Porządek obrad: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Spraw obywatelskich i 

Porządku Publicznego – Jacek Urbański, Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 

Zdrowia Ludmiła Lisowska. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Wioleta 

Zator, Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk, Dyrektor Ośrodka 

Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 
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b) przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji odbytego w miesiącu październiku.  

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Jacek Urbański 

poinformował, że w protokole nie został ujęty temat bramy na ul. Ratuszowej, w związku z 

powyższym protokół zostanie uzupełniony i przyjęty na kolejnym posiedzeniu.  

 

2. Informacja na temat odpowiedzi dotyczącej tego czy nauczycielom pracującym w 

uciążliwych i trudnych warunkach należy się dodatek. 

Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Maria Strońska przedstawiła 

odpowiedź Ministerstwa na pytanie, które padło na poprzedniej komisji. Na zapytanie 

Gminnego Zarządu z dnia 7 listopada 2023 roku Ministerstwo Edukacji i Nauki stwierdziło, 

że w jego opinii do dodatku za trudne warunki pracy uprawnieni są nauczyciele prowadzący 

zajęcia rewalidacyjne z dzieckiem uczęszczającym do szkoły ogólnodostępnej, o ile zostało 

ono zakwalifikowane do kształcenia specjalnego, oraz objęte indywidualnym nauczaniem. 

Dziecko zakwalifikowane do kształcenia specjalnego, objęte indywidualnym nauczaniem, 

powinno posiadać orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego oraz orzeczenie o potrzebie 

indywidualnego nauczania wydane przez zespoły orzekające działające w Publicznej Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej. Dyrektor przypomniała, że przeprowadzona kontrola 

wykazała, że uczniowie posiadali orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego, ale nie 

posiadali orzeczenia o potrzebie indywidualnego nauczania. 

Dodała, iż należy zauważyć, że właściwym do dokonania oceny, czy dany nauczyciel jest 

uprawniony do dodatku za warunki pracy zgodnie z obowiązującymi przepisami jest dyrektor 

szkoły, w której zatrudniony jest ten nauczyciel, a organ prowadzący, czyli gmina, ma 

obowiązek reagować na wszelkie nieprawidłowości związane z wydatkowaniem tych 

środków niezgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, w tym uchwalonymi przez Radę 

Miejską, cytowaną na wstępie regulaminem. 

 

3. Informacja nt. zaopatrzenia gminy Prudnik w energię cieplną i paliwa gazowe (druk 

nr 1475). 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowską oznajmiła, że do Rady Miejskiej wpłynęła 

informacja w temacie. Wyraziła pozytywną opinię na temat działalności Prezesa ZEC.  

Głos zabrała radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Oznajmiła, że z informacji wynika, iż 

biomasa ma zastąpić węgiel i że trwają negocjacje z Narodowym Funduszem Ochrony 

Środowiska. Radna dodała, że interesuje ją na jakim etapie są te negocjacje i czy wszystko co 

zostało zapisane w informacji ma szansę na realizację. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformował, że ze strony spółki ZEC cały projekt jest 

opracowany wraz z korzyściami, które będą płynęły zarówno dla spółki jak i dla całej Gminy. 

Negocjacje dotyczą poziomu finansowania i lat, w których w ten projekt miałby być 

realizowany. Na sesji będzie możliwość zadania bardziej szczegółowych pytań dotyczących 

stopnia zaawansowania negocjacji. 

Radny Rafał Bolibrzuch oznajmił, że z informacji od Polskiej Spółki Gazownictwa wynika, 

iż w chwili obecnej nie posiada możliwości zwiększenia dostaw paliwa gazowego z sieci 

dystrybucyjnej zasilającej obszar Gminy Prudnik, wraz z terenem Specjalnej Strefy 

Ekonomicznej zlokalizowanej w Prudniku przy ul. Przemysłowej. Czy wobec tego mające 

powstać tam zakłady pracy ogrzewania tam będzie zasilane z ZEC? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka przekazał informacje, że rozmowy prowadzone są z PSG 

oraz z operatorem siedzi gazowej. Wkrótce ma rozpocząć się inwestycja na nitce Brzeg – 

Nysa. Ma ona zostać pociągnięta, zrewitalizowana i ma mieć ona większe przekroje, co z 

powoduje większe możliwości dostarczania paliwa gazowego do Prudnika, a co 

najważniejsze do Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Oczywiście ciepło może zostać 

dostarczone z ZEC-u, jednak część procesów produkcyjnych wymaga udziału gazu.   
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Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie.   

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacja nt. zaopatrzenia gminy Prudnik w energię cieplną i paliwa gazowe (druk 

nr 1475) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji nt. zaopatrzenia gminy Prudnik w energię cieplną i paliwa gazowe (druk 

nr 1475). (REASUMPCJA) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (5) 

Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela 
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3. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXXVI Sesji Rady Miejskiej:  

1) Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 

1476 ) 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień zadała pytanie z czego wynika zmniejszenie środków 

dla Przedszkola Skrzat?  

Skarbnik Wioleta Zator poinformowała, że zmniejszenie wynika z mniejszej ilości dzieci 

uczęszczających do placówki.  

Przewodniczący Jacek Urbański zapytał o pkt. 4 uzasadnienia -  zwiększenie dochodów z 

tytułu uzyskanej dotacji „Solidarni z Ukrainą”. Zapytał czy przeznaczenie środków jest 

znaczone? 

Skarbnik Wioleta Zator poinformowała, że są to środki dodatkowe z rozliczenia programu.  

Przewodniczący Jacek Urbański poruszył temat zwiększenia środków na wynagrodzenia 

dla nauczycieli. Zapytał czy środki te były niedoszacowane?  

Skarbnik Wioleta Zator potwierdziła, że były one niedoszacowane. 

Przewodniczący Jacek Urbański zapytał jeszcze czy gmina ma obowiązek przyjęcia masy 

spadkowej jeśli jest ona zadłużona? 

Skarbnik Wioleta Zator poinformowała, że tak.  

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska zapytała czy środki wypracowane przez 

poszczególne Domy Kultury z tytułu np. wynajmu pomieszczeń wracają do nich na ich cele? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że odkąd pamięta tak było zawsze i ta zasada 

nie została zmieniona. Środki wypracowywane przez WDK zostają do dyspozycji WDK. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 1476 ) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Ludmiła Lisowska, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, 

które w 2023 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 1477) 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień zapytała czy wydatki na renowacje cmentarza wygasły 

czy będą one jeszcze wykorzystywane? Jakimi kwotami będzie gmina dysponować na cel 

cmentarza w przyszłym roku? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że o szczegółowych kwotach będzie okazja 

rozmawiać na komisjach budżetowych. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków budżetu Gminy Prudnik, które 

w 2023 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia ostatecznego terminu 

dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 1477) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu  Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska w kwestii niedoszacowania środków na 

wynagrodzenia dla nauczycieli wyraziła zdanie, że skoro mimo wszystko są one dokładane do 

budżetu i nie ma problemu z płatnościami, warto nie komentować tego, ponieważ sieje to 

niepotrzebny ferment i budzi niepokój. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka podkreślił, że budżety na wynagrodzenia bardzo często są 

płynne. Ciężko jest dokładnie oszacować na dzień 31 grudnia jaka kwota będzie potrzebna na 

cały przyszły rok. Dodał, że do tej pory nie było zatorów płatniczych, gdyż gmina nie może 

pozwolić sobie na to, aby pracownikom nie wypłacić środków. W historii samorządności 

gminy Prudnik nie było raczej takich sytuacji.  

Przewodniczący Jacek Urbański wyraził odmienne zdanie. Stwierdził, że nie można 

pozwalać na niedoszacowanie budżetu w tak dużej wysokości. Jest to czysto zabieg 

polegający na tym, aby nie wpisywać kwot po stronie wydatków, aby zrównoważyć kwoty po 

stronie dochodów.  
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Skarbnik Wioleta Zator wyraziła zdanie, że wiadomym jest, iż środki w budżecie są 

ograniczone i zaistniała sytuacja wynika z tych ograniczeń. W trakcie roku pojawiają się 

różne dodatkowe wpływy. Dodała, że każdy dyrektor ponosi odpowiedzialność za swój plan i 

wydatki. Trzeba zastanowić się nad tym, czy można podjąć jakieś działania, które pomogłyby 

gminie spiąć budżet. 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska wyraziła zdanie, że odwoływanie się do 

czynienia oszczędności na wynagrodzeniach dla nauczycieli jest nieuzasadnione.  

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że wzrost wydatków gminy do wzrostu otrzymywanych 

subwencji jest niewspółmierny. Wzrost subwencji następuje w wysokości około 10%, 

natomiast wzrost wydatków jest w granicy 19%. I gmina musi je ponieść, dlatego też należy 

podjąć działania, aby oszczędności znaleźć.  

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych (druk nr 1478) 

Przewodniczący Jacek Urbański zadał pytanie dotyczące warunków ceny nieruchomości.  

Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk wyjaśniła, że Ustawą  z 

dnia  26 maja  2023 r.  o zmianie  ustawy  o samorządzie  gminnym,  ustawy o społecznych 

formach rozwoju mieszkalnictwa, ustawy o gospodarce nieruchomościami, ustawy o podatku 

od czynności cywilnoprawnych oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. z 2023 r. poz. 1463) 

dokonano nowelizacji przepisów ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce 

nieruchomościami, wprowadzając m.in. nowy Dział VIa - „Przepisy epizodyczne dotyczące 

roszczenia o sprzedaż nieruchomości gruntowej na rzecz jej użytkownika wieczystego”, 

zawierający artykuły 198g - 198l ustawy. W art. 198i ustawodawca zobowiązał radę w 

terminie 4 miesięcy od dnia wejścia w życie ustawy z dnia 26 maja 2023 r. do określenia w 

formie uchwały szczegółowych warunków sprzedaży  nieruchomości  gruntowych  na  rzecz  

ich  użytkowników  wieczystych.  Zgodnie z art. 198 h ust. 2 cena nieruchomości nie może 

być niższa niż dwudziestokrotność kwoty stanowiącej iloczyn dotychczasowej stawki 

procentowej opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego oraz wartości nieruchomości 

gruntowej określonej na dzień zawarcia umowy sprzedaży, jednak nie może być wyższa niż 

wartość tej nieruchomości na dzień zawarcia umowy sprzedaży. Mając na uwadze powyższe, 

zasadne jest ustalenie w drodze uchwały Rady Miejskiej w Prudniku  szczegółowych 

warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych, 

którym przysługuje ustawowe roszczenie o nabycie nieruchomości, z uwzględnieniem w 

szczególności ustalenia ceny sprzedaży nieruchomości oraz określenia wysokości pierwszej 

raty, w przypadku rozłożenia ceny sprzedaży na raty.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych (druk nr 1478) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu  Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 



7 

 

Komisję Spraw Obywatelskich  i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych (druk nr 

1479) 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień poprosiła o wyjaśnienia.  

Projekt uchwały omówiła Zastępca Naczelnika Anna Tomczyk. 

Na mocy ustawy z dnia 26 maja 2023 r. o zmianie ustawy o samorządzie gminnym, ustawy o 

społecznych formach rozwoju mieszkalnictwa, ustawy o gospodarce nieruchomościami, 

ustawy o podatku od czynności cywilnoprawnych oraz niektórych innych ustaw (ustawa 

nowelizująca) do ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (u.g.n.), 

zmieniono i dodano szereg przepisów dotyczących sprzedaży nieruchomości gruntowych na 

rzecz ich użytkowników wieczystych. Nowe przepisy weszły w życie z dniem 31 sierpnia 2023 

r. Poza regulacjami dotyczącymi ogólnych zasad sprzedaży nieruchomości gruntowych na 

rzecz ich użytkowników wieczystych, do ustawy o gospodarce nieruchomościami 

wprowadzono przepisy epizodyczne (Dział VIa: art. 198g – art. 198l) związane z przyznaniem 

użytkownikom wieczystym roszczenia o sprzedaż nieruchomości gruntowych na ich rzecz. Z 

żądaniem sprzedaży nieruchomości gruntowej, użytkownik wieczysty może wystąpić do 31 

sierpnia 2024 r. (w terminie 12 miesięcy od dnia wejścia w życie ustawy nowelizującej). Zatem 

roszczenie o zawarcie umowy sprzedaży nieruchomości gruntowej zgłaszane jest na wniosek, 

co pozwala na podjęcie przez zainteresowanych użytkowników wieczystych autonomicznych 

decyzji o nabyciu gruntu z uwzględnieniem ich aktualnej kondycji finansowej lub planów 

inwestycyjnych. W ramach powołanych regulacji wprowadzono obligatoryjne bonifikaty w 

odniesieniu do nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa – art. 198k ust. 1 u.g.n. 

Natomiast w odniesieniu do nieruchomości stanowiących własność jednostek samorządu 

terytorialnego, rozstrzygnięcie o przyznaniu prawa do bonifikaty i określenie warunków jej 

udzielania przy uwzględnieniu ustawowych kryteriów (art. 198k ust. 3 u.g.n.), ustawodawca 

pozostawił uznaniu organom stanowiącym jednostek samorządu terytorialnego. Wobec 

powyższego, na podstawie uchwały odpowiedniej rady albo sejmiku, właściwy organ udziela 

bonifikaty od ceny nieruchomości gruntowej sprzedawanej jej użytkownikowi wieczystemu 

(art. 198k ust. 2 u.g.n.).  

Z uwagi na powyższe,  przy sprzedaży gruntów niewykorzystywanych do prowadzenia 

działalności gospodarczej, proponuje się ustalenie bonifikaty i wysokości jej stawki 

analogicznie jak w przypadku nieruchomości gruntowych stanowiących własność Skarbu 

Państwa sprzedawanych osobie fizycznej:  

1) w stosunku do której orzeczono niepełnosprawność:  

a) w stopniu umiarkowanym lub znacznym lub 

 b) przed ukończeniem 16 roku życia lub  

2) zamieszkującej w dniu wystąpienia z żądaniem sprzedaży z osobami, o których mowa w pkt 

1 lit. a lub b, będącej opiekunem prawnym lub przedstawicielem ustawowym tych osób; 

- oraz osobie fizycznej, która jest członkiem rodziny wielodzietnej, o której mowa w ustawie z 

dnia 5 grudnia 2014 r. o Karcie Dużej Rodziny i uprawnionej do posiadania Karty Dużej 

Rodziny. 
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Wymienione wyżej bonifikaty dedykowane są osobom fizycznym, należącym do szczególnie 

wrażliwej grupy społecznej, które zrealizowały cel oddania nieruchomości gruntowej w 

użytkowanie wieczyste oraz nie posiadają zaległości wobec Gminy Prudnik, z tytułu opłat 

rocznych za użytkowanie wieczyste i z tytułu podatku od nieruchomości. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od ceny 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych (druk nr 1479) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1480) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1480) kolejno 

przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1481) 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformował, że projekt uchwały zostanie zdjęty z 

porządku obrad w tym miesiącu.  

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1482) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1482) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Alicja Isalska, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego 

w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1483) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego 

w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1483) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024- 2028 (druk nr 1484) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów. 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska wyraziła słowa uznania za działania czynione 

przez OPS, doceniła ogrom pracy wkładany w działalność ośrodka.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024- 2028 (druk nr 1484) kolejno przez: 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 

wieloletnim programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 (druk nr 1485) 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska zapytała czy dobrze rozumie, że wskazywane 

kryteria są wymogiem ustawowym? 

Dyrektor OPS potwierdzała. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób objętych 

wieloletnim programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 (druk nr 1485) 

kolejno przez: 
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Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania dla osób objętych wieloletnim programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2024-2028 (druk nr 1486) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania dla osób objętych wieloletnim programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2024-2028 (druk nr 1486) kolejno przez: 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Piblicznego: 

 Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji 

projektu pn. „NieSamiDzielni – rozwój usług społecznych oraz wspierających osoby 
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niesamodzielne – III edycja” realizowany w ramach Funduszy Europejskich dla Opolskiego 

na lata 2021-2027 Oś priorytetowa VII Fundusze Europejskie wspierające usługi społeczne 

i zdrowotne w opolskim jako Partner Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Opolu 

(druk nr 1487) 

Projekt uchwały omówiła dyrektor OPS Ewa Pawlinów. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Prudnik do realizacji 

projektu pn. „NieSamiDzielni – rozwój usług społecznych oraz wspierających osoby 

niesamodzielne – III edycja” realizowany w ramach Funduszy Europejskich dla Opolskiego 

na lata 2021-2027 Oś priorytetowa VII Fundusze Europejskie wspierające usługi społeczne 

i zdrowotne w opolskim jako Partner Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Opolu 

(druk nr 1487) kolejno przez: 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformował radnych, że w zakładce informator 

zamieszczona została jeszcze jedna uchwała dotycząca Ośrodka Pomocy Społecznej. Dotyczy 

ona przystąpienia Gminy Prudnik do kolejnego projektu „Bliżej rodziny i dziecka - wsparcie 

rodzin przeżywających problemy opiekuńczo - wychowawcze oraz wsparcie pieczy 

zastępczej - etap II”. Sytuacja wyniknęła nagle i teraz tylko informacyjnie, a uchwała zostanie 

wprowadzona na sesji do porządku obrad. 

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów poinformowała, że w ramach projektu planuje się 

przeforsować pomysł wyposażenia budynku przy ulicy Tkackiej oraz wsparcie terapeuty i 

psychologa dzieci w trudnej sytuacji.  

Przewodniczący Jacek Urbański zapytał czy dobrze rozumie, że zadanie będzie 

finansowane z programu Funduszy Europejskich dla Opolskiego?  

Dyrektor OPS Ewa Pawlinów poinformowała, ze jest konieczność wprowadzenia wkładu 

własnego, ale jest już po rozmowach, z których wynika, że można wnieść wkład rzeczowy, 

którym będzie budynek przy Tkackiej.  
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e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1488) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1488) kolejno przez: 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024 (druk nr 1489) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024 (druk nr 1489) kolejno przez: 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Domino, Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

Przewodnicząca Komisji Ludmiła Lisowska  pochwaliła działania podejmowane przez 

Wiceburmistrza Jarosława Szóstkę na rzecz działalności Rady Pożytku Publicznego oraz 

Gminnej Komisji  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka w kwestii Gminnej Komisji  Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych poinformował, że w części związanej z administrowaniem trafiła do Ośrodka 

Pomocy Społecznej. Zdaniem Jarosława Szóstki powinno to wpłynąć  na poprawę i szybkość 

działania oraz otwierania się na nowe formy tej profilaktyki  

Radna Zofia Zeprzaka – Krzemień zapytała czy jest wiedza na temat z innych organizacji 

pozarządowych, jak wygląda ich działalność? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że działa wiele klubów sportowych, które 

korzystają z dotacji gminy Prudnik, działają bardzo mocno stowarzyszenia senioralne, są 

stowarzyszenia działające na rzecz rozwoju wsi. Cały czas są poszukiwane środki na to, aby 

znaleźć miejsce dla początkujących stowarzyszeń, takiego inkubatora, gdzie stowarzyszenia 

miały swoją siedzibę oraz mogliby liczyć na pomoc w rozpoczęciu działalności oraz 

wypełnieniu wszelkich dokumentów.  

Między radnymi Zofią Zeprzałka – Krzemień, Ludmiłą Lisowską i Wiceburmistrzem 

Jarosławem Szóstką wywiązała się rozmowa na temat podjęcia inicjatywy znalezienia osoby, 

lub osób, które będą wspierać działalność młodych ludzi. 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody (druk nr 

1490) 

Radni wyrazili sprzeciw dla zaproponowanej nazwy.  

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański zgłosił wniosek formalny o wstrzymania 

głosowania nad projektem do czasu wskazania nowej nazwy drzewa 

Głosowano wniosek w sprawie: 

W sprawie wstrzymania głosowania nad projektem do czasu wskazania nowej nazwy drzewa 

przez obie Komisje jednocześnie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (4) 

Marcin Domino, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela 

 

Wobec powyższego głosowania zaopiniowanie projektu uchwały zostało przełożone.   

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich przypomniał, że na poprzedniej Komisji 

poruszany był temat monitoringu i zapytanie dyrektora Szkół Rolniczych na temat 

monitoringu na ulicy Kościuszki. Naczelnik Mirosław Banaś przesłał po poprzedniej komisji 

wszystkie materiały dotyczące monitoringu na terenie miasta Prudnik. Przewodniczący Jacek 
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Urbański zapytał radnych o zdanie dotyczące wykonania monitoringu we wspomnianym 

miejscu. Wyraził swoje zdanie, że nie ma nic przeciwko monitoringowi tam, jednak uważa, że 

powinno ono zostać wykonane zgodnie z harmonogramem.  

Radni przychylili się do zdania Przewodniczącego. 

Wobec tego Przewodniczący Komisji Jacek Urbański oznajmił, że zostanie sformułowana 

odpowiedź na zapytanie i przekazana Dyrektorowi Szkół Rolniczych.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

 

  

Przewodnicząca  

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

 

Ludmiła Lisowska 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


